
Protokół
z posiedzenia Komisji Kultury, Promocji Miasta 

i Spraw Społecznych RMŻ 

z dnia 28 grudnia 2021 r.

Stan Komisji KPMiSS - 7 radnych Obecnych - 7 radnych

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia:

1. Sprawy organizacyjne:

a. Otwarcie posiedzenia;

b. Stwierdzenie prawomocności obrad;

c. Przedstawienie porządku obrad.

2. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a. ulg, zniżek i preferencji przysługujących uprawnionym mieszkańcom w Programie 

„Żyrardowska Karta Mieszkańca”,

b. upoważnienia Dyrektora Centrum Usług Społecznych w Żyrardowie do załatwiania 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej,

c. przyjęcia Programu osłonowego w zakresie zmniejszenia wydatków poniesionych 

na leki przez mieszkańców Żyrardowa,

d. przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2022 rok,

e. przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok.

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie obrad.

Adl.

W dniu 28 grudnia 2021 r. o godz. 16.30 w Resursie w Żyrardowie odbyło się posiedzenie Komisji 

Kultury, Promocji Miasta i Spraw Społecznych RMŻ. Otworzyła je radna Anna Maria Kozłowska, 

Przewodnicząca Komisji. Powitała uczestników spotkania i przedstawiła zaproszonych gości.

Ad 2a.

Projekt uchwały przedstawiła pani Ewelina Wierzbicka, Dyrektor Wydziału Działalności 

Gospodarczej. Wskazała, że projekt uchwały szczegółowo określa ulgi oferowane w ramach przyjętego 

podczas sesji w dniu 16 grudnia br. programu Żyrardowska Karta Mieszkańca. Wskazała, 

że przewidziane są ulgi m.in. na wstęp na pływalnię AQUA, Zalew Żyrardowski czy do Kina „Len”.
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W toku dyskusji odniesiono się do obecnie obowiązującego w Centrum Kultury cennika, 

wskazując, że każdorazowa jego zmiana będzie wiązała się z koniecznością zmiany uchwały. 

Zaproponowano wyrażenie ulg w procentach zamiast w kwotach; przypomniano, że ulgi w ramach 

Karty Dużej Rodziny oraz Karty Seniora zniżki naliczane są procentowo. Poruszono temat finansowania 

ulg oraz skutków finansowych dla spółek. Proszono o przedstawienie informacji w tym temacie, a także 

cenników w spółce AQUA oraz w Centrum Kultury. Odniesiono się do planowanego wprowadzenia 

opłat za wstęp na teren Zalewu Żyrardowskiego, dociekając, jakiego zainteresowania ze strony 

mieszkańców i osób przyjezdnych spodziewa się spółka AQUA.

Członkowie Komisji zgłosili wniosek o zmianę w § 3 projektu uchwały polegającą na tym, aby 

ulgi w ramach programu Żyrardowska Karta Mieszkańca były wyrażone procentowo, a nie kwotowo; 

wskazano, że z przedłożonej radnym tabeli wynika, że ulgi te wyniosą 20%.

W głosowaniu członkowie Komisji wstrzymali się od wydawania opinii w przedmiocie projektu 

uchwały - oddano 0 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 7 głosów „wstrzymuję się”.

Ad 2b.

Punkt nie został zrealizowany.

Ad 2c.

Projekt uchwały przedstawiła pani Agnieszka Stępska, Dyrektor Centrum Usług Społecznych. 

Odniosła się do funkcjonowania programu w minionych latach oraz do zainteresowania nim ze strony 

mieszkańców. Dodała, że w projekcie uchwały podwyższeniu ulega kryterium dochodowego.

W toku dyskusji dociekano, jakie środki wydano w związku z realizacją programu w roku 2021, 

a także odniesiono się zasad funkcjonowania programu. W głosowaniu członkowie Komisji pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały - oddano 7 głosów „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”.

Ad 2d. i 2e.

Projekty uchwał przedstawiła pani Barbara Smolarek, Dyrektor Zdrowia i Spraw Społecznych. 

Wskazała, że w roku 2022 zmianie ulegnie Ustawa o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi, w związku z czym programy przedłożone radnym będą obowiązywały przez trzy 

miesiące, po czym wystąpi konieczność opracowywania nowych programów. Dodała, że w roku 

bieżącym nie przeprowadzono konsultacji społecznych programów.

W dwóch głosowaniach członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali obydwa projekty 

uchwał, każdorazowo oddając 7 głosów „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”.

Ad 3.

Wnioskowano o zobowiązanie Dyrektora Wydziału Kultury i Promocji oraz Dyrektora Centrum 

Kultury do informowania Komisji co 3 miesiące o planowanych imprezach kulturalnych.
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Zaproponowano, by Komisja pochyliła się nad regulaminem przyznawania Stypendiów im. 

Filipa de Girarda i przemyślała ewentualne zmiany w tym przedmiocie.

Zdecydowano, że kolejne posiedzenie odbędzie się 26 stycznia 2022 r. i wówczas opracowany 

zostanie plan pracy Komisji na rok 2022.

Ad 4.

Radna Anna Maria Kozłowska, Przewodnicząca Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw 

Społecznych RMŻ, podziękowała uczestnikom spotkania za udział w posiedzeniu i zamknęła obrady.

Przewodnicząca
Komisji Kultury, Promocji Miasta 

i Spraw Społecznych RMŻ

Radna Anna Maria Kozłowska

Protokół sporządziła dnia 29 grudnia 2021 r. Dorota Rdest
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